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Ad 1) Siden sidst 
Seneste referat gennemgået og godkendt. 
 
Legepladsudvalg skal endeligt etableres. Kim sender mail rundt til alle. 
 

Ad 2) Økonomi 
Alle har betalt kontingent. 1 enkelt havde betalt dobbelt og 3 husstande skulle have en lille mail hvorefter 
indbetalingen kom på plads.  
 
Økonomien følger budgettet. 
 
Investeringsbeviser købt dd iht. budgettet – ca. kr. 72.500. 
 

Ad 3) Overlevering fra kommunen 
Stadig intet nyt fra kommunen på trods af flere rykkere. 
Senest har Bo fra kommunen ironisk nok sagt at vi helt sikkert ikke hører noget inden sommerferien men at vi 
muligvis hører noget engang efter sommer. 
Vi må presse på for tidsplan via Jørn.  
 
Lars har aktion og vil også presse på via hans kontakter. 
 

Ad 4) Gartner 
De fleste rundkørsler på stamvejen og arealer ved p-pladser, er blevet luget af ihærdige husejere. 
Derudover er Hede Danmark netop set i gang med fjernelse af ukrudt omkring rundkørslerne på stamvejen. 
 
Som tidligere aftalt skal der flis i arealerne – men først når kommunen har udskiftet de planter, der ikke 
overlevede første leveår.  
 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Torben (94), Lars (107), Kim (77), Lasse (127) 

Afbud:  

Referent: Kim (77) 

Sted: Højager 107 

Dato: 10. juni 2014  

Emne: Bestyrelsesmøde 

Dagsorden: 
 

1. Siden sidst 
2. Økonomi 
3. Overlevering fra kommunen 
4. Gartner 
5. Næste møde 
6. Evt. 
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Ad 5) Næste møde 
Torsdag d. 21. august 2014 hos Lasse. 
 

Ad 6) Evt. 
Vi nærmer os Sct. Hans og i den forbindelse skal det pointeres at arrangørerne har ansvaret for at det afvikles på 
forsvarlig vis og sikrer sig at bålet ikke udvikler sig – også efter at arrangementet er slut.  
 


